

Til styremedlemmer

Protokoll

**til møte 6-2020/2021 i styret for Molde Bridgeklubb, onsdag 10. mars 2020,
kl 1800 på Teams**

Følgende kalles inn:

Arnt Rune Rausand, leder
Pål Dahl, nestleder
Sigmund Bakkemyr, styremedlem
Hanne D.Øverland, styremedlem
Unni E. Rausand, styremedlem

Følgende informasjonssaker ble behandlet:

Infosak 01-2020/2021: Husstyret informerer
Infosak 02-2020/2021: Kommunikasjon til styret
Infosak 03-2020/2021: Økonomisk rapport - Hanne rapporterer
Infosak 04-2020/2021: Terminliste

Følgende vedtakssaker ble behandlet:

Sak 15-2019/2020: Realbridge
Sak 16-2019/2020: Refundering av husleie fra NBF
Sak 17-2019/2020: Årsmøte
Sak 18-2019/2020:

Informasjonssaker:

Infosak 01-2020/2021: Husstyret informerer

Infosak 02-2020/2021: Innkommende eposter

Gjennomgang av kommunikasjon til og fra styret

Infosak 03-2020/2021: Økonomisk rapport

Styret informeres om status på den økonomiske situasjonen
Hanne legger frem enkel rapport

Infosak 04-2020/2021: Terminliste

Sigmund informerer om kommende turneringer

Sak 15-2020/2021: Realbridge

NBF ber om å vurdere hvilke turneringer vi arrangerer og om å opplyse hvem disse er åpne for. Vi blir også bedt om å annonsere ulike andre turneringer, og vi må ta stilling til om dette skal gjøres fra styret.

Vedtak ;

- **Vi har klubbkveld på Realbridge hver tirsdag kl 19.00, og denne er åpen for alle.**
- **Vi annonserer vår turnering blant alle kretsens klubber**
- **Sigmund lager liste for makkergarantister**

Sak 16-2020/2021: Refundering av husleie

Det skal være en ordning i regi NBF om å søke refundering av noe husleie gjennom NBF. Helge nevnte dette for meg, og skulle snakke med Hanne. Hva er gjort i saken ?

Vedtak ;

Det finnes ingen ordning pr dato, men avventer svar fra NBF.

Sak 17-2020/2021: Årsmøte 2021

Styre bør fastsette dato for årsmøte og hvilken form dette skal ha. Det har kommet forslag på vedtektsendringer. (gjennomgås på møtet)

Vedtak ;

Styret utfordre Inge Dyrkorn og Anne Britt Aas til å utgjøre valgkomite.
Nestleder Pål Dahl tar ikke gjenvalg og vi må velge nytt styremedlem for 2 nye år, og samtidig sette ny valgkomite for neste år.
Vi gjennomfører årsmøtet som sist på Teams.

Sak 18-2020/2021:Innkomne forslag til vedtaksendring

Det er kommet inn forslag om å endre punkt ved våre vedtekter fra tidligere medlem.

1. Viktige avgjørelser skal tas i en åpen prosess med klubbens medlemmer.
2. Kun klubbens formann (eller den som gis myndighet av formann) kan representere klubben utad.
3. Utbetalinger skal kun gjøres med bakgrunn i vedtak i klubbens styre – og mot kvittering/dokumentasjon.
4. I diskusjoner skal medlemmene behandle hverandre med respekt og høflighet.

Vedtak ;

Styret kan ikke se at punktene som er fremmet fra Bjørnar Pedersen ikke er omtalt i dagens vedtekter. Kan utfordres til selv å utforme en ordlyd som kan tydeliggjøre det som han evt. mener ikke omhandles i gjeldende vedtekter.

Arnt R Rausand

Pål Dahl

Hanne D. Øverland

Unni E. Rausand

Sigmund Bakkemyr